
Протокол
Конференції адвокатів міста Києва

05 квітня 2014 року 
місто Київ

(витяг)

Голова конференції Рафальська І.В. внесла пропозицію щодо відкритого голосування 

Голосували - Голосували — «за» - 138 «проти» - 0 «утримались» - 0

Рішення прийнято

Голова конференції Рафальська І.В. запропонувала затвердити наступний порядок денний 
конференції:

1. Вирішення питання про можливість відтермінування сплати щорічного внеску 
адвокатами міста Києва

2. Пропозиції до порядку денного Позачергового З’їзду адвокатів України.
3. Обрання делегатів на Позачерговий З’їзд адвокатів У країни

Голосували - «за» -13 6
«проти»- 1 

«утримались» - 
1

По першому питанню слухали:

Голову Ради адвокатів міста Києва, яка проінформувала конференцію, що Радою 
адвокатів міста Києва було прийнято рішення про відтермінування сплати щорічних внесків 
адвокатами міста Києва до «01» червня 2014 року. Однак, це рішення скасоване Радою 
адвокатів України.

Конференцією адвокатів міста Києва, як вищим органом самоуправління регіону може 
бути прийнято рішення про відтермінування сплати щорічних внесків адвокатами регіону.

Рафальська І.В. запропонувала підтримати рішення Ради адвокатів міста Києва та 
відтермінувати сплату щорічних внесків адвокатами міста Києва до «01» червня 2014 року А 

Із залу надійшла пропозиція відтермінувати сплати щорічних внесків адвокатами міста 
Києва до «01» липня 2014 року.

Ставиться на голосування пропозиція :
відтермінувати сплату щорічних внесків адвокатами міста Києва до «01» липня 2014

року.

Голосували - «за» - 130 
«проти» - 5
«утримались - З

Рішення прийнято.
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